
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 4. januar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 214
Ministeren bedes redegøre for, hvor meget det vil svare til i realvækst i det of-
fentlige forbrug, hvis provenuet fra at nedbringe antallet af kontanthjælpsmod-
tagere med henholdsvis 10, 20, 30, 40, 50, 60, 70, 80, 90 og 100 pct. bruges
udelukkende på offentligt forbrug. Redegørelsen ønskes baseret på den for-
udsætning, at kontanthjælpsmodtagerne overgår til fuldtidsbeskæftigelse på
HK-mindsteløn. Ministeren bedes antage, at nedbringelsen af antallet af kon-
tanthjælpsmodtagere sker pr. 1. januar 2017, og ministeren bedes redegøre
for, hvor stort provenuet er i kroner og øre, og hvad det svarer til i procentvis
ændring, hvis det samlede provenu bruges på offentligt forbrug.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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